



Protokoll styrelsemöte S22

Närvaro:	Marie Olofsson	Ordförande (T.o.m §8)
	Daniel Appelgren	Sekreterare
	Olov Petrén	Sexmästare
	Johan Persson	Cafémästare
	Ludwig Magnusson	SRD-ordförande
	Christofer Bach	Programmästare
	Josefin Brandt	Industrimästare
	Erik Mossberg	Skattmästare
	Totte Nilsson	Källarmästare

- §1 OFMÖ Marie förklarar mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Björn Nilsson, Överphös
Louise Relkman, Märkvärdig
Anna Wareborn, Märkvärdig
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes, med tillägget av §10.5 iDét.
- §5 Föregående mötes protokoll Föregående mötes protokoll godkändes.
- §6 Meddelanden Christofer meddelar att det är just nu sex personer som är anmälda till ölresan från datatekniksektionen.
- Josefin meddelar att det är industrimästerimöte onsdagen den 25:e oktober kl 12:00.
- Ludwig meddelar att han har mottagit klagomål på kursen MDI, då överlappningar i undervisningen förekommer från andra kurs-er.
- Björn meddelar att en cafémur har satts upp inne i caféförrådet, med syfte att endast behörigt folk skall komma åt cafélagret.
- Marie meddelar att V-sektionen har sin årliga höstfest fredagen den 3:e november i AF-borgen.
- Marie meddelar även att D-styrelsen har blivit inbjudna till en middag med E-styrelsen och tackat ja. Denna middag äger rum onsdagen den 25 oktober i Edekvata.
- §7 Beslutsuppföljning Ingen beslutsuppföljning.
- §8 Märkvärdigkassan Märkvärdiga Anna och Louise informerar styrelsen att det har försvunnit pengar ur deras kassa. Detta har inträffat vid två tillfällen, efter LIGG samt efter märkesmålningen. Närvarande på mötet diskuterar hur detta skall hanteras och enas om föl-



- jande; märkvärdiga räknar efter hur mycket som har försvunnit så att detta sedan kan polisanmälas.
- §9 HT2 Daniel informerar mötet om att HT2 närmar sig och att samtliga mästare bör ha klart för sig om efterträdare finns till deras poster.
Josefin tar på sig att skriva en proposition som styrelsen angående skapandet av posten Redaktös/Redaktör.
- §10 Renovering av sektionsköket Olov informerar mötet att han har mottagit en offert från Metos med köksutrustning.
Josefin informerar att hon har företag som är intresserade av att sponsra sektionen, genom att stå för kostnaderna av utvald utrustning till köket.
Olov informerar att han har mailat Mats Cedervall angående renoveringen av sektionsköket och uppmanat honom att maila en ny offert till AF, då den första var för dyr.
Köksgruppen enades om att ha ett möte fredagen den 27:e oktober kl 12:05.
- §10.5 iDét Olov informerar mötet att han har kontaktat PH för att ta reda på vilka personer som varit i iDét under helgen, då pengar har försvunnit från sektionen.
Närvarande på mötet diskuterar hur man kan öka säkerheten.
Styrelsen enades om att vi skall kolla upp kostnaden för att införa kortläsare till utsatta dörrar.
- §11 Övrigt Daniel informerar att det behövs röstkontrollanter till valet av fullmäktige.
Josefin meddelar att företagsvärdar till ARKAD behövs.
Björn informerar att han tillsammans med en grupp studenter har börjat jobba på ett nytt caféprogram.
Styrelsen tog upp följande valärenden enligt begäran från berörda personer:

Styrelsen **beslöt** att avsätta Lars Dunemark från posten Köksmästare.
Styrelsen **beslöt** att tillsätta Lars Dunemark, Gustav Bodenäs och Jens Olsson till Sexslavar.

Vid protokollet Justeras

Daniel Appelgren
Sekreterare

Marie Olofsson
Ordförande